

# 韩国EZ RT-3700带感应器胶带切割机automatic tape dispenser

产品名称	韩国EZ RT-3700带感应器胶带切割机automatic tape dispenser
公司名称	深圳市鑫协宏科技有限公司
价格	750.00/台
规格参数	品牌:ezmro 型号:rt-3700 功能:剪切
公司地址	深圳市南山区桃源街道丽山路大学城创业园1006室
联系电话	0755-33103276 13530192720

## 产品详情

RT-3700带感应器胶带切割机automatic tape dispenser

新型胶带自动切割机，体积小巧，性能卓越，

RT-3700新增了红外线感应功能设计，红外线感应器可以围绕转盘任意旋转，定位在旋转转盘的任意角度，这样就能使旋转转盘不再是一次只旋转180°了，至多可旋转270度，胶纸片数量也随着角度的大小相应的改变，还可以做到取一片切一片的效果。

RT-3700增加了自动/手动两种启动功能，两种功能任意选择。

适用胶带类别：高温胶带、透明胶带、马拉胶带等；对特别窄的胶带剪切起来非常有优势，窄可以剪切3mm的胶带；剪切后的胶带悬空挂在转盘周围，给取胶带的手留下足够的空间，所以取胶带非常方便和准确。

胶带自动切割机按钮按一次，机器转盘就会转半周，每片胶带之间的间距可以调整，这样转盘旋转一次

就会有有很多的胶带片，方便多人同时使用。

安全罩设计，剪刀位于安全罩内，安全罩配合安全开关是设备非常安全，不会对操作者带来伤害。安装胶带采用无滚轮设计，对胶纸的内径/外径没有太大限制。

产品特点：

\*减少浪费和环保

\*剪裁并放置胶带于转盘上，然后按开关按钮

\*红外线感应

\*通过可移动的传感器切割

\*提高生产力

\*切割胶带长度一致

\*可剪切不同类型的胶带

\*剪切整洁干净

\*自由式线轴，可放置不同尺码的胶带

\*通过把手调整胶带的长度及间距

\*容易更换刀片，无需调整

\*胶带参考类型：透明胶带、高温胶带、美纹纸胶带等

产品优势：

- 1、对特别窄的胶带剪切起来非常有优势，可以剪切3mm的胶带。
- 2、剪切后的胶带悬空挂在转盘周围，给取胶带留下足够的空间，所以取胶带非常方便和准确。
- 3、每片胶带之间的间距可调，这样一次按钮可以在转盘上有N片胶带，多人同时使用。
- 4、安全罩设计，剪刀位于安全罩内，安全罩配合安全开关使设备安全，不会对操作者带来伤害。
- 5、安装胶带无滚轮设计，对胶纸的内径/外径没有太大的限制。
- 6、机械限位控制长度，使每片胶带的精度几乎完全一致。

产品参数：

电源：AC220V/50HZ AC110V-60HZ 欧标插头

长度范围：15 ~ 70mm

宽度范围：3 ~ 25mm

外径<150mm

剪切误差：±0.5mm

外形尺寸：126W \* 150H \* 258D

产品重量：2.2kg

=====

#### Product Description:

New type automatic belt cutting machine, small size, excellent performance,

Rt-3700 tape automatic cutting machine has added the design of infrared induction function. The infrared sensor can rotate around the rotary table at any angle, so that the rotary table can not only rotate 180 ° at a time, but also rotate 270 ° at a time. The number of adhesive paper sheets also changes with the size of the angle, and the effect of taking one piece and cutting one piece can also be achieved.

Rt-3700 automatic belt cutting machine adds two starting functions, automatic and manual, which are optional.

Applicable tape category: high temperature tape, transparent tape, Marla tape, etc.; it has great advantages in cutting extremely narrow tape, the narrowest tape can cut 3mm tape; the cut tape is suspended around the turntable, leaving enough space for the hand to take the tape, so it is very convenient and accurate to take the tape.

Press the button of the automatic belt cutter once, the rotary table of the machine will turn half a circle, and the spacing between each piece of tape can be adjusted, so that there will be many pieces of tape when the rotary table rotates once, which is convenient for many people to use at the same time.

Safety cover design, scissors are located in the safety cover, the safety cover with safety switch is very safe for the equipment and will not cause harm to the operator. The installation tape adopts the roller free design, which has no too large limit on the inner / outer diameter of the adhesive paper.

#### Product features:

\*Waste reduction and environmental protection

\*Cut and place the tape on the turntable, then press the switch button

\*Infrared sensing

\*Cut with movable sensor

- \*Increase productivity
- \*The length of cutting tape is the same
- \*Different types of tape can be cut
- \*Clean cutting
- \*Freestyle spool for different sizes of tape
- \*Adjust the length and spacing of the tape through the handle
- \*Easy blade replacement without adjustment
- \*Tape reference type: transparent tape, high temperature tape, masking tape, etc

#### Product advantages:

1. It has a great advantage in cutting extremely narrow tape, and can cut 3mm tape.
2. The cut tape is suspended around the turntable, leaving enough space for taking the tape, so taking the tape is very convenient and accurate.
3. The distance between each piece of tape can be adjusted, so that the button can have N pieces of tape on the turntable at one time, and multiple people can use it at the same time.
4. Safety cover design, scissors in the safety cover, safety cover with safety switch to make the equipment safe, will not bring harm to the operator.
5. There is no roller design for mounting tape, so there is not too much restriction on the inner / outer diameter of adhesive tape.
6. The mechanical limit controls the length so that the accuracy of each tape is almost the same.

#### Product parameters:

Power supply: AC220V / 50Hz ac110v-60hz European standard plug

Length range: 15-70mm

Width range: 3-25mm

Maximum outer diameter: 150 mm

Shear error:  $\pm 0.5$ mm

Overall dimension: 126W \* 150h \* 258d

Product weight: 2.2kg

